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Protokół Nr XVI/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 5 grudnia 2007 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 5 grudnia 2007 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 5 grudnia 2007 roku o godzinie 18.00.  
W XVI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Krystyna Lew;  
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Kierownik Posterunku Policji w Kościanie – Dariusz Piotrowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 5 grudnia 2007 
roku o godzinie 17.00 otworzył XVI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczą w niej wszyscy 
radni, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XVI sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji. 
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego. 
  

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XVI sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad uwag nie wniesiono i przedstawiał się w sposób następujący: 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu 

gminy Czempiń na 2007 rok.  
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6.  Podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego 
Gminy Czempiń na lata 2007 – 2013. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2008.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na lata 2008-2010. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Czempiń                          
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego na rok 2008. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej                            
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Czempiń. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Czempiń w latach 2008 – 2012. 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie 
międzysesyjnym. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                  
w okresie międzysesyjnym.  

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
15.  Wolne głosy i wnioski.  
16.  Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 5 radnych: 
 
1. Radny Aleksander Wieliński:  

���� w sprawie naprawy dziur przy studzienkach na ulicy Polnej na wysokości tzw. zdrojek 
(studzienki zostały powybijane z kostki brukowej, którą wyłoŜona jest droga);  

���� w sprawie posprzątania liści opadających z brzóz rosnących naprzeciwko sklepu przy 
ulicy Polnej w Czempiniu;  

���� w sprawie udzielenia na piśmie odpowiedzi na pismo złoŜone w imieniu Zarządu 
Osiedla nr 4 w Czempiniu w sprawie opracowania dokumentacji na budowę ulicy 
Polnej, poniewaŜ w Strategii Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Gminy Czempiń 
jest mowa o pobudowaniu ulicy Polnej w planach 2007-2013, jednakŜe w projekcie 
budŜetu na rok 2008 nie zostały zarezerwowane środki na ten cel; Radny Aleksander 
Wieliński poprosił o wskazanie terminu opracowania tejŜe dokumentacji;    

2. Radna ElŜbieta Grygier w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie: kto i na jakiej 
podstawie podejmuje decyzję przemieszczenia targowiska na miejsce komunikacyjne na 
rynku w Czempiniu i tym samym ogranicza ruch w obrębie rynku. Radna ElŜbieta 
Grygier poprosiła o zwrócenie uwagi na przestrzeganie przepisów ruchu drogowego                
w kwestii parkowania zgodnego z odległością od przejść dla pieszych i skrzyŜowań.   

3. Radny Wojciech Adamski:  
���� w sprawie wyegzekwowania przepisów ruchu drogowego – na ulicy Ogrodowej, gdzie 

samochody parkują przy przejściu dla pieszych, co nie pozwala wykonać manewru 
skrętu, jeśli na przejściu znajduje się pieszy i z przeciwka nadjeŜdŜa inny samochód. 
Radny Wojciech Adamski zaproponował, aby wzorem innych miejscowości, liniami 
przerywanymi oznaczyć miejsce parkowania, wówczas kierowcy będą zobowiązani do 
parkowania tylko w tym miejscu. 
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4. Radny Krzysztof Giemza:  

���� udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy brana jest pod uwagę przez Burmistrz Gminy 
Czempiń zmiana lokalizacji Ośrodka Zdrowia w Głuchowie w najbliŜszej 
perspektywie; 

���� udzielenie odpowiedzi na pytanie: czy i kiedy nastąpi zmiana lokalizacji przedszkola 
w Jarogniewicach; 

���� skierowanie do Zarządu Dróg Powiatowych prośby o wycięcie krzaków i odrostów 
przy drodze Głuchowo – Czempiń w szczególności na wysokości sadu w Głuchowie i 
Piechaninie; 

5. Radny Maciej Głochowiak:  
���� prośba o zorganizowanie spotkania radnych z przedstawicielami zarządów dróg 

powiatowych i wojewódzkich w sprawie realizacji wniosków i interpelacji radnych 
Rady Miejskiej w Czempiniu; 

���� udzielenie odpowiedzi na pytanie, jak wygląda sytuacja budynku po szkole 
podstawowej w Jasieniu.  

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
Czempiń na 2007 rok przedstawionego przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak: 
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak poprosił o wyjaśnienie, czy w związku z naprawą muru przy 
cmentarzu ewangelickim w Czempiniu, na którą mają zostać przeznaczone dodatkowo 2 000 
zł istnieje moŜliwość pozyskania refundacji poniesionych kosztów, na przykład od 
konserwatora zabytków.    
  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe nie ma moŜliwości zwrotu kosztów, 
poniewaŜ obowiązek dbania o zabytki leŜy po stronie gminy, zaś 2 000 zł potrzebne jest na 
uregulowanie naleŜności w związku z naprawą.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XVI/79/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 5 grudnia 2007                
w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2007 rok przedstawioną przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak.       
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Do punktu 6 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XVI/80/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 5 grudnia 2007                  
w sprawie Strategii Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Gminy Czempiń na lata 
2007 – 2013 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy 
Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew.  
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 7 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XVI/81/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 5 grudnia 2007 w 
sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2008 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Inspektora Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu – Teresę 
Łukowiak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2008-2010 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy 
Czempiń Jana Kaźmierczaka: 
 
Radny Wojciech Adamski w odniesieniu do dwóch powyŜszych Programów, wskazał, Ŝe 
zostały one dobrze przygotowane, jednakŜe w jego opinii: „za mało jednak mam w tym 
programie metod działania” Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, Ŝe poza trzema 
działaniami – ulotkami, referatami, nie ma typowych działań zwalczających narkomanię                 
i alkoholizm. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe jest to program zbyt skromny                        
w działania, jednakŜe w przyszłości naleŜałoby określić bardziej szczegółowe – dostosowane 
do realiów gminy – konkretne sposoby działania. 
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe projekt Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii został oceniony przez fachowców za doskonale przygotowany  
i specjalnie wyróŜniony, wobec czego nie powinien podlegać krytyce.  
 
Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe jego wypowiedź miała wskazać na odczuwany 
niedosyt, natomiast nie jest krytyką. Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe jest za 
programem, jednakŜe brakuje mu w nim konkretów. Radny Wojciech Adamski podkreślił, Ŝe 
im więcej jest dyskusji i wątpliwości, tym więcej rodzi się dobrych wniosków na przyszłość.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
radni i sołtysi gminy Czempiń zapoznali się szczegółowo ze Strategią Gminy Czempiń, jak 
równieŜ z projektem Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii podczas wspólnego 
spotkania. Radny Krzysztof Sankiewicz zachęcił do zgłaszania swoich pomysłów do tychŜe 
programów.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XVI/82/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 5 grudnia 2007              
w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-2010 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy 
Czempiń Jana Kaźmierczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Czempiń z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na rok 
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2008 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Młodszego Referenta ds. kultury                       
i oświaty Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Huberta Włodarczaka: 
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o wyjaśnienie, czy zapis w przedstawionym Programie, 
iŜ: „Otwarcia ofert dokonuje Burmistrz” – jest wystarczający i czy jest uwzględniona 
moŜliwość odwołania się.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe wszystkie te kwestie są uściślane                            
w specyfikacji określającej warunki przeprowadzenia konkursu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XVI/83/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 5 grudnia 2007              
w sprawie Programu współpracy Gminy Czempiń    z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność    poŜytku 
publicznego na rok 2008 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Młodszego 
Referenta ds. kultury i oświaty Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy                    
w Czempiniu Huberta Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej                            
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Czempiń 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Młodszego Referenta ds. kultury                       
i oświaty Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Huberta Włodarczaka: 
 
Radny Wojciech Adamski poprosił o uściślenie, ile aktualnie wynosi najniŜsze stypendium 
dla uczniów z terenu gminy Czempiń.  
 
Młodszy Referent ds. kultury i oświaty Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy                        
w Czempiniu Hubert Włodarczak wyjaśnił, Ŝe jest to aktualnie kwota 64 zł.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wyjaśnił, Ŝe istotą 
zmiany tej uchwały jest to, aby nie określać w niej wysokości stypendium za pomocą 
konkretnych kwot, poniewaŜ to powodowało konieczność zmiany uchwały po kaŜdej zmianie 
ustawy o pomocy społecznej i ustawy o świadczeniach rodzinnych.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XVI/84/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 5 grudnia 2007              
w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Czempiń przedstawioną wraz                 
z uzasadnieniem przez Młodszego Referenta ds. kultury i oświaty Referatu 
Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Huberta Włodarczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Czempiń w latach 2008 – 2012 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
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Podinspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu 
– Marzenę Stam – Włodarczak: 
 
Radny Piotr Wojciechowski poprosił o wyjaśnienie, czy w związku z podjęciem tej uchwały 
w ciągu następnych pięciu lat Gmina Czempiń nie zamierza pobudować Ŝadnych lokali 
mieszkalnych, poniewaŜ plan zakłada stałą liczbę tych lokali w najbliŜszych pięciu latach 
wynoszącą 26.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe podjęcie tej uchwały w Ŝaden sposób nie 
blokuje moŜliwości sprzedaŜy lokali komunalnych. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe uchwała zawiera dane dla stanu na dzień dzisiejszy, jednakŜe nie ogranicza 
moŜliwości zbycia lokali.   
 
Podinspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu 
– Marzena Stam – Włodarczak poinformowała, Ŝe uchwała zawiera stan najbardziej 
aktualny, natomiast liczba lokali moŜe ulec zmianie. Marzena Stam – Włodarczak 
podkreśliła, Ŝe zawsze na początku procedury sprzedaŜy zainteresowanie wykupem mieszkań 
jest większe, w trakcie zaś często się zmienia.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę Nr 
XVI/85/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 5 grudnia 2007w sprawie 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Czempiń w latach 2008 – 2012 przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Podinspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury T echnicznej Urzędu Gminy             
w Czempiniu – Marzenę Stam – Włodarczak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 9 i 10 do niniejszego protokołu: 
 
Radny Piotr Wojciechowski poprosił o przedstawienie bardziej szczegółowej informacji na 
temat aktualnej sytuacji w Związku Międzygminnym CZO SELEKT.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe aktualnie trwają nadal negocjacje z firmą 
niemiecką przed podpisaniem umowy o współpracy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
podkreśliła, Ŝe umowa ta musi zabezpieczać interesy wszystkich gmin zrzeszonych                             
w Związku i rozmowy te nie są łatwe.   
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o informację na temat zainteresowania innych gmin 
przystąpieniem do Związku.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe do końca 2006 roku zostanie uchwalony 
Wojewódzki Plan Gospodarki Odpadami, w myśl którego kaŜda gmin powinna naleŜeć do 
któregoś ze Związku. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe liczba uczestników 
Związku na pewno zwiększy się o gminę Dopiewo i Komorniki. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe nie jest pewne przystąpienie gminy Śrem, jednakŜe od tego zaleŜał będzie 
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udział w Związku gminy Jaraczewo. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe 
przedstawiciele Związku odbyli spotkanie z władzami KsiąŜa Wlkp., jednakŜe gmina ta 
podjęła decyzję o przystąpieniu do Związku w Jarocinie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe przyjmuje się, iŜ docelowo Związek będzie liczył 300 000 mieszkańców.  
 
Radny Wojciech Adamski do punktu 8 sprawozdania: „Udział w odbiorze technicznym drogi 
w Głuchowie” – wskazał, Ŝe przejeŜdŜając przez Głuchowo zauwaŜył, iŜ w nowej drodze 
dokonuje się kucia i wyrywania części asfaltu i poprosił o wskazanie na przyczynę takiego 
stanu rzeczy. Radny Wojciech Adamski poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy 
wyjaśniono sprawę przystanku autobusowego przy tej drodze.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe prace, które trwają na drodze                          
w Głuchowie są związane z połoŜeniem progów zwalniających i taka jest technologia 
wykonania tegoŜ zadania. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe czynności te nie były 
wcześniej objęte przetargiem i aby moŜna było wykonać progi, asfalt jest wycinany i w to 
miejsce kładzie się kostkę brukową. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe nie 
ma jeszcze ustaleń co do postawienia budki przystanku autobusowego przy tejŜe drodze.  

W odpowiedzi na pytanie radnego Władysława Matysiaka o punkt 16 – „Udział                         
w uroczystości wręczenia medali przyznanych przez Ministra Obrony Narodowej za zasługi 
dla obronności kraju” – o nazwiska odznaczonych par, Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe byli to Państwo Łukaszczyk ze Starego Gołębina – rodzice 4 synów, 
którzy odbyli słuŜbę wojskową, Państwo Urbaniak z Piotrowa Drugiego – rodzice 5 synów, 
Państwo Naskręt z Piechanina – rodzice 3 synów.  

Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

� w kaŜdą środę tygodnia pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu; 
� uczestniczył w wizycie delegacji węgierskiej w Gminie Czempiń; 
� brał udział w „Dniu Seniora” oraz obchodach 30 – lecia Związku Emerytów – Oddział 

Czempiń; 
� brał udział w spotkaniu dla radnych Rady Miejskiej w Czempiniu, Sołtysów                       

i Przewodniczących Zarządów Osiedli, podczas którego zaprezentowano Strategię 
Rozwoju Społeczno – Gospodarczego Gminy Czempiń na lata 2007-2013 oraz projekt 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii; 

� brał udział  w spotkaniu na temat pozyskiwania funduszy europejskich w filii UAM            
w Kościanie.  

 
Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone na piśmie.  
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak podziękował Burmistrzowi Gminy Czempiń za podjęcie szybkiej 
interwencji oraz radnym Rady Miejskiej w Czempiniu za zagwarantowanie środków na cel 
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usunięcia awarii kanalizacji w Borowie. Radny Jerzy KrzyŜostaniak poinformował, Ŝe 
okazało się, iŜ korzenie drzew naruszyły sieć kanalizacyjną, co spowodowało, Ŝe blokowany 
był swobodny przepływ.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Władysława Matysiaka, czy została udzielona informacja 
w sprawie podłączeń do gazu ziemnego, o którą wnioskował podczas poprzedniej sesji, 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe nie posiada jeszcze takowej informacji.    
 
Radny Stanisław Owsianny poprosił o zwiększenie kontroli Policji w okolicach ładowni                 
i „dzikiego” przejścia przez tory kolejowe w kierunku osiedla przy ul. Spółdzielców                     
w Czempiniu, w szczególności w godzinach 7.00-8.30 i 15.00-17.00. Radny Stanisław 
Owsianny zwrócił uwagę, Ŝe w tym miejscu praktycznie codziennie jest pozostawianych kilka 
butelek po napojach alkoholowych. Radny Stanisław Owsianny zwrócił uwagę na fakt, iŜ 
często w to miejsce jeździ samochód marki Fiat 126p – niebieski – być moŜe dostarcza 
alkohol.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
sesja budŜetowa odbędzie się w dniu 27 grudnia 2007 roku i poza budŜetem zostanie podjęta 
uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej, jak równieŜ  
przeprowadzone zostaną wybory ławnika do Sądu Rejonowego w Kościanie.  
Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe na jego ręce wpłynął równieŜ wniosek 
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, który będzie przedmiotem 
pierwszej sesji w 2008 roku.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, czy przed sesją budŜetową 
odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady Miejskiej   
w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe jeŜeli taka będzie wola radnych 
Rady Miejskiej w Czempiniu, to zostanie ono zorganizowane.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz złoŜył 
okolicznościowe Ŝyczenia świąteczne zebranym na XVI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie. 
 
 
 
Protokołował:                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu  
Podinspektor                                                                 /-/ Krzysztof Sankiewicz  
mgr Magdalena Głucha  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


